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“ISSUES OF FAR EASTERN LITERATURES”

dedicated to the 115th anniversary of Lao She
(St.Petersburg, June 25 – 29, 2014)

    Information for accepted participants 

入选与会者须知

Dear Colleagues 尊敬的各位同行,

Conference venue 研讨会地点：

The conference will be held on the premises of St.Petersburg University and St.Petersburg Azimut Hotel. 

研讨会将在圣彼得堡大学和AZIMUT宾馆举行。
Papers

All selected papers will be published prior to the conference. 
所有入选的论文将纳入到研讨会论文集。论文集在研讨会以前正式发表。
Schedule of the conference 研讨会日程:

June 25 / 6月25日 – arrival to St.Petersburg / 抵达圣彼得堡 
June 26 / 6月26日– opening ceremony, sessions, photo exhibition on Lao She, White-nights city bus tour / 开幕式、研讨、老舍图片展览、乘巴士游览市景
June 27 / 6月27日 – sessions, boat trip along Saint Petersburg canals / 研讨、乘船游览涅瓦河
June 28 / 6月28日 – sessions, closing ceremony, farewell banquet / 研讨、闭幕式、宴会
June 29 /  6月29日– free time, departure / 自由活动、离开圣彼得堡

6月25日和6月29日组委会为外国与会者提供机场、火车站接送。On June 25 and June 29 the organizers will provide airport / railway station transfer.  
Transportation交通：

June is a high tourist season in St.Petersburg. Be sure to book your air ticket in advance. Convenient frequent flights to St.Petersburg are operated by Aeroflot, Rossiya Airlines, Finnair, KLM, Air France, Lufthansa, Korean Air, Hainan Airlines and others. We recommend those Chinese colleagues, who do not have good command of Russian or English，to get to St.Petersburg by direct flight by Hainan Airlines from Beijing rather than go via Moscow. 
6月是彼得堡旅游旺季，请提前预订机票。主要国际航空公司如俄航、芬航、法航、汉莎、都有开往彼得堡的航班。我们推荐不太会俄语或英语的中国与会者不路过莫斯科，而乘坐海航北京至彼得堡直达的航班。

Accommodation 住宿：

We recommend that non-local participants stay at “St.Petersburg Azimut Hotel” http://en.azimuthotels.com/azimut_hotel_saint_petersburg  . This is a 3 star chain hotel in the center of St.Petersburg, close to the orthodox Trinity cathedral. We also decided to hold the conference on the premises of the hotel, thus saving time on transportation. The conference halls are  located on the 18th floor, highest point in the center of St.Petersburg, giving us a fantastic panorama of the city.


The room rates are as follows:

Superior Single - 4450 Rubles ／ Per day 
Deluxe Double - 3050 Rubles / Per person / Per day;  6100 Rubles / Per Room / Per day 

The current exchange rate for 1 RMB is 6 RUR, for 1 Euro is 50 RUR, for 1 US dollar is 36,5 RUR.


Booking of the accommodation can be done by sending a scan of the reservation form together with a scan of your card to the reservation office of the hotel before May 25, 2014. In case of non-arrival or late cancellation, the hotel will charge for 1 night of stay. When booking a double room only one card is needed for guarantee. Please, let us know if you have no ready companion to share the double room.

 It is highly recommended to arrive on June 25 and to depart on June 29, because due to high tourist season hotel has limited opportunities to provide accommodation for extra days, though they promised to cooperate. Please, do not book the room through the online reservation system of the hotel, because even if they will accept your booking, the rates will be higher.

请所有外地与会者入住“St.Petersburg Azimut Hotel”  http://en.azimuthotels.com/azimut_hotel_saint_petersburg。该3星级连锁宾馆位于市中心，靠近东正教圣三大教堂。为了省市内交通的时间，我们也打算把研讨会在宾馆会议厅举行。位于18层的会议厅是圣市历史中心最高的地点，可以观赏美不可言的风景。


房费标准如下：

单人间4450 卢布 ／ 天 
双人间3050 卢布 / 人 / 天 ;  6100 / 房间/ 天). 

今日牌价是1个人民币等于6卢布，1个欧元等于50卢布，1个美元等于36,5卢布。

为了预订住宿需要在5月25日以前用英文添上、签署研讨会专用订宿表格并把其扫描件和磁卡的扫描件送到宾馆邮箱。如果您到时候不入住或晚取消订单，宾馆会收一天的住宿费。预订双人间只需要一位贵宾的信用卡作为担保。如果您希望组委会帮助您安排同屋，请告知。考虑到白夜时期是圣彼得堡旅游季节的高峰、宾馆住满人，我们推荐各位25日到达、29日退房。至于其他日期，宾馆虽然答应合作，但其实他们的余地很有限。另外，特别请求各位不要通过宾馆网站预订住宿，此会导致你们享受更高的收费标准。

Visa 签证

To come to Russia foreign citizens need to apply for visa. Scholarly exchange visas are issued by Russian Embassies and Consulates abroad against the official invitation issued by the university (enough for citizens EU) plus “yellow card” , issued by the Federal Immigration Agency (for non EU countries)  In order to draw a scholarly exchange visa invitation from the Federal Immigration Agency (which takes around 40 days), we need to receive by March 31 a clear scanned copy of your passport’s front page and a “Participant’s info” form. Please, fill all the blanks and send it to fareastlit@gmail.com. We expect to deliver you the invitation by the end of May. Another option is to contact a travel agency in your country to obtain the Russian tourist visa on your own behalf.
去俄罗斯需要办签证。学术交流签证有俄罗斯驻外使馆签发。欧盟公民凭我校邀请信就可以申请签证，其他国家的公民则还需要“黄卡”（即俄罗斯移民举出的邀请信）。办理黄卡需要40天的时间。为此，请在3月31日以前把护照的扫描件和附上的回执发到fareastlit@gmail.com。估计，5月底以前黄卡和邀请信会到各位的手里。另外，为了省麻烦也可以联系本地旅行社办理旅游签证。
Conference fee 会务费

The conference fee is set at 5000 rubles (equal to 100 EURO), due upon arrival. 
会务务费为5000卢布（100欧元左右）, 现场支付。

Latest news will be available on www.ifel.spbu.ru . Should you have any questions, please do not hesitate to contact us. 
组委会将在www.ifel.spbu.ru 发表最新的信息。如果有不清楚的问题，请随时跟我联系。
Alexey Rodionov 罗季奥诺夫
St.Petersburg State University, Russia 俄罗斯圣彼得堡国立大学
March 14, 2014
